



A Real Festival for 125cc Gearbox Karts!

20.05.2011



With respectively 111 entries in KZ2 and 42 in KZ1, the CIK-FIA European Championship reserved for 125cc gearbox karts is really looking good. It will be held on the ProKart Raceland circuit of Wackersdorf, in Germany, on 9-12 June 2011.

The consequence of this infatuation of the participants is that the time schedule of the event is particularly tight as it will also comprise sessions for KF1 karts taking part in first four races of their "new formula" World Championship!

Split into 4 series for their qualifying practice and 6 groups for their qualifying heats, KZ2 Drivers are already certain to run each in a minimum of 5 heats, to which will be added a prefinal and a final for the first 34 classified Drivers after the qualifications! As for KZ1 Drivers, they will be divided into 3 groups and will each take part in 2 qualifying heats, after which the first 28 will automatically gain their tickets for the final phase. The others will have to undergo the difficult and stressing exercise of the second chance heat to be able to make up the grid with the 34 finalists.

As a reminder, the programme of the World KF1 Championship Drivers will not include qualifying heats but two finals per day, i.e. a Race 1 and a Race 2 on the Saturday, followed by a Race 3 and a Race 4 on the Sunday. The top 15 in each of these races will score points counting towards the Championship but each Driver will only retain for the Championship classification his best 3 results per event out of a possible total of 4. In other words a Driver is allowed one joker per event.

To have access to the KF1 entry list, [click here](#)

To have access to the KZ1 entry list, [click here](#)

To have access to the KZ2 entry list, [click here](#)

Un vrai festival pour les karts 125 à boîte de vitesses !

Avec respectivement 111 engagés en KZ2 et 42 en KZ1, le Championnat d'Europe CIK-FIA réservé aux karts 125 cm³ à boîte de vitesses a très fière allure. Il se disputera sur le circuit ProKart Raceland de Wackersdorf, en Allemagne, les 9-12 juin prochains.

Conséquence de cet engouement des participants : l'horaire de l'épreuve est particulièrement bien rempli, puisqu'il conviendra aussi d'y ajouter les sessions des karts de KF1 qui y

disputeront les quatre premières courses de leur Championnat du Monde « nouvelle formule » !

Répartis dans 4 séries pour leurs essais qualificatifs et 6 groupes pour leurs manches qualificatives, les Pilotes de KZ2 ont déjà la certitude de disputer chacun un minimum de 5 manches, auxquelles s'ajouteront une préfinale et une finale pour les 34 premiers classés au terme des qualifications ! Les Pilotes de KZ1, pour leur part, seront répartis en 3 groupes et disputeront chacun 2 manches qualificatives, à l'issue desquelles les 28 premiers gagneront automatiquement leur ticket pour la phase finale. Les autres devront passer par la difficile et stressante étape du repêchage pour compléter la grille des 34 finalistes.

Pour rappel, les Pilotes du Championnat du Monde de KF1 n'auront pas de manches qualificatives à leur programme, mais deux finales par journée, à savoir une Course 1 et une Course 2 le samedi, suivies d'une Course 3 et d'une Course 4 le dimanche. Chacune de ces courses donnera l'occasion aux 15 premiers de marquer des points au classement du Championnat, mais chaque Pilote ne pourra faire valoir au Championnat que les 3 meilleurs de ses classements par épreuve, sur un total possible de 4. En d'autres termes, un joker par épreuve est accordé aux Pilotes.

Pour accéder à la liste des engagés KF1, [cliquez ici](#)

Pour accéder à la liste de KZ1, [cliquez ici](#)

Pour accéder à la liste de KZ2, [cliquez ici](#)